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E8_AF_9E_E5_AD_A3_EF_c96_645479.htm 美丽动人还是美丽

冻人？今年你的圣诞衣橱打点好了吗？ Have a clothing crisis?

Are you style-impaired? Fashionably challenged? Unsure what trend

to wear? Have no fear. TODAY I’ll tackle two of your burning

fashion dilemmas. 不会挑衣服？不够潮不够有范儿？不清楚今

年流行什么？别担心，今天我就来为你们解决两个迫在眉睫

的时尚难题。 I need help figuring out what to wear to a Christmas

party. I always wear black... I want to look hot and not feel cold! 我

希望有人教教我穿什么去参加圣诞派对。我一直穿黑色系的

衣服⋯⋯我想自己看上去热辣动人，而不是“冻人”！ A

great way to break up the classic black party dress is to add shine.

Top to bottom sequined and metallic dresses are a big trend this

season but you can end up looking like a Christmas tree! 打破老派

黑色派对装魔咒的一大法宝就是增加闪光点。从上到下缀有

闪光金属片或金属光泽的衣服是本季大热，但你也有可能穿

得像棵圣诞树。 Look for dresses that incorporate more than one

fabric like a matte black with a metallic brocade for an 0updated

cocktail look. Menswear blazers as evening wear are all the rage this

season and a great way to stay chic and warm in the cold! While

black opaque tights are always an option, nude hose can keep you

warm without creating such a heavy look on the leg. Add a metallic

scarf to complete the look and for something to wear as an extra

layer, even if you take the jacket off! 包含多种面料的衣服，比如



说消光黑色和金属光泽织锦的搭配，是鸡尾酒会的上上之选

。以男装夹克用作晚装也是本季的一大潮流，可以让你在寒

冷的天气中既有范儿又不受冻。黑色不透光的紧身裤从不过

时，为保暖可以穿隐形长筒袜，以免腿部显得臃肿。再加一

条金属色调的围巾来完成整体搭配，同时增加层次感，即便

脱掉外套也一样。 I love boots but feel like I’ll never be able to

wear them. I am really, REALLY petite, so whenever I see them I feel

like I’ll look even smaller! Any suggestions? 我很喜欢靴子，但我

觉得自己永远都没有机会穿。我真的是很矮很矮，所以每次

看到靴子的时候我都觉得自己会显得更小。有什么好建议吗

？ If you’re petite, many boots can overwhelm your whole leg and

make you appear as if you’re standing in a bucket. Just stay away

from the over-the-knee boot trend this season altogether! It is

essential when you are short to keep the visual line of your leg as long

as possible which will make you look taller, longer and even leaner! 

如果你身形娇小，很多靴子会“淹没”你的腿型，从而使得

你看上去像站在一个桶里。抛弃本季流行的过膝靴。对身材

不够高的人来说，尽量拉长腿的视觉线条会使整个人看上去

更高也更瘦，这一点至关重要。 A perfect way to still wear boots

is to find a great ankle boot or "shoe bootie" which are also a big

trend this season and pair it with a straight leg or skinny jean. Add a

flirty blouse and cardigan for a super chic weekend look. Make sure

both the top and sweater hit above the crotch, around the top of the

hip, to get as much surface area on the leg as possible to keep you

looking long. You’ll also be able to pair a shoe like this with a

trouser for a suitable work look as well. 如果要穿靴子，最好的方



法是穿双踝靴或短靴，配挺直的打底裤或修身牛仔裤。再穿

一件风情万种的衬衫，搭配开襟羊毛衫，就是超级有型的周

末装了。记住上身的衣服要保持在胯部以上，差不多到臀部

上方就可以了，这样可以显露出更多的腿部空间，让你看上

去更高挑。你也可以穿一条长裤来搭配这样的鞋，来打造得

体的职业装。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载

。详细请访问 www.100test.com 


